



## BUSINESS LICENSE

## رخصة تجارية

License Number	B.L.280/17	ب.ل. 17/280	رقم الرخصة
Registration Number	280	280	رقم السجل
Legal Form	Free Zone Limited Liability Company	شركة منطقة حرة ذات مسؤولية محدودة	الشكل القانوني
Commercial Name	Proper Events FZ LLC	بروبر ايفنتز منطقة حرة ذ.م.م	الإسم التجاري
General Manager	Nawar Afif El Khouri	نوار عفيف الخوري	المدير العام
Commencement Date	6 August 2017	6 أغسطس 2017	تاريخ البدء
Expiry Date	5 August 2018	5 أغسطس 2018	تاريخ الانتهاء
Registered Address	PO Box: 77901, Abu Dhabi, UAE	ص.ب: 77901 ، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة	العنوان المسجل

This Business License authorises the Licensee to carry on the following business activities within the Media Zone – Abu Dhabi during the term:

### Business Activities

- Event Management
- Post-Production Services
- Public Relations
- Advertising
- Content Production - Corporate
- Content Production - Digital
- Graphic Design
- Content Production –Audio Visual

هذه الرخصة تخول الجهة المرخص لها بإتباع الأعمال المرخصة في المنطقة الإعلامية – أبوظبي لمدة سريانها

### الأنشطة التجارية

- ادارة الفعاليات
- خدمات ما بعد الإنتاج
- العلاقات العامة
- الإعلان
- انتاج المحتوى – الشركات
- انتاج المحتوى – الرقمي
- التصميم الجرافيكي
- انتاج المحتوى – السمعي والبصري

هيئة المنطقة الإعلامية  
MEDIA ZONE AUTHORITY



1. This Business License is granted to the Licensee by the Media Zone Authority - Abu Dhabi (the **Authority**), in accordance with the Emirate of Abu Dhabi Law No 12 of 2007 relating to the establishment of the Authority (**Law 12**) and the Licensing Regulations 2016 issued by the Authority (the **Regulations**).
  2. The term of this Business License shall start on the Commencement Date and end on the Expiry Date, unless sooner revoked or suspended by the Authority in accordance with the Regulations.
  3. The Licensee shall comply with all conditions, if any, of this Business License and
    - Law 12, as may be amended from time to time;
    - the Regulations, as may be amended from time to time; and
    - all other regulations, codes, directions, decisions or other regulatory instruments issued by the Authority from time to time.
1. تُمنح رخصة الأعمال هذه للجهة المرخص لها من قبل هيئة المنطقة الإعلامية - أبوظبي (المُشار إليها بالهيئة) بالتوافق مع قانون إمارة أبوظبي رقم 12 لعام 2007 بشأن تأسيس الهيئة (المشار إليه بالقانون رقم 12) وأنظمة الترخيص لعام 2016 الصادرة عن الهيئة (المشار إليها بالأنظمة).
2. يسري هذا الترخيص ابتداءً من تاريخ البدء وينتهي مفعوله في تاريخ الإنتهاء، ما لم يلغى قبل ذلك أو يوقف من الهيئة بموجب الأنظمة.
3. على المرخص له الإلتزام بكامل شروط الرخصة التجارية، في حال وجودها :
- القانون 12 وحسب ما يعدل من حين لآخر.
  - الأنظمة وحسب ما تعدل من حين لآخر.
  - كل الأنظمة واللوائح والتعليمات والقرارات أو المستندات التنظيمية الأخرى التي قد تصدرها الهيئة من حين لآخر.

This Business License is granted on the basis that all information and documentation supplied by the Licensee to the Authority in connection with the Business License application is complete and accurate to the best of the Licensee's knowledge and belief.

تم منح هذا الترخيص على أساس بأن المعلومات والمستندات المقدمة من المرخص له إلى الهيئة في ما يتعلق بعملية طلب الترخيص، هي كاملة ودقيقة حسب أفضل علم ويقين للمرخص له .

التوقيع عن ونياية عن الهيئة

SIGNED FOR AND ON BEHALF OF THE AUTHORITY BY



ريما تراينور  
Reema Traynor

صدر في أبوظبي

Issued in Abu Dhabi